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Από το υπ’αριθ. 2/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.  20/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Καθορισμός  υποκαταστημάτων Βέροιας των 
Α.Τ.Ε. και Ε.Τ.Ε. για την έντοκη κατάθεση των 
εσόδων του Δήμου και εξουσιοδότηση του 
Δημάρχου για διαπραγμάτευση έντοκης 
κατάθεσης χρημάτων από χρηματοδότηση 
έργου» 

 
       Σήμερα  19 Ιανουαρίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:30 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 15-1-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους, παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Αναπληρωτής Δημάρχου κ. Κων/νος 
Βαφείδης και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν 
παρόντα 16  μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Δ. Αδάμου         ----- 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Πουλασουχίδης  
3. Μ. Ποτουρίδης Π. Καρασαββίδου  
4. Κ. Κόλβατζης Α. Μαρκούλης  
5. Α. Δελαβερίδης Χ. Παπαγεωργίου  
6. Θ. Τέτος Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα  
7. Ε. Λελεκάκης B. Tσίλης  
8. Κ. Γκαβαϊσές Π. Αγαθαγγελίδης Απόντες Πάρεδροι 

   9. Α. Καραντουμάνης   Γ. Μπαλτζής 
 10. Λ. Τάκης   Λ. Χατζηγεωργίου 
 11. Ε. Παναγιωτίδης   Θ. Δεμερτζής 
12. Ο. Σιδηρόπουλος    
13. E. Σοφιανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:    Κατά  τη   συζήτηση  της   υπ΄αριθ. 9/98 
14. Γ. Χιονίδης απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Κόλβατζης και αποχώρησαν 
15. Δ. Ζαμάνης οι κ. κ. Κ. Κόλβατζης, Α. Καραντουμάνης και Δ. Ζαμάνης. 
16. Μ. Αδαλόγλου  
 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος  εισηγούμενος το 14ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του  συμβουλίου το από 15-1-98 εισηγητικό σημείωμα του  Δημάρχου 
που έχει ως εξής: 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 232 του ΔΚΚ (Π.Δ. 410/95) εφόσον η  
διαχείριση των εσόδων ενός Δήμου έχει ανατεθεί στο Τ.Π. και Δανείων το χρηματικό 
υπόλοιπο που απομένει στα Δημόσια Ταμεία στο τέλος κάθε έτους κατατίθεται 
εντόκως στο ταμείο αυτό. 
 Το επιτόκιο μπορεί να είναι κατώτερο από το επιτόκιο των δανείων  που 
χορηγεί το Τ.Π. και Δανείων κατά μία μονάδα το πολύ το προϊόν του τόκου 
εμφανίζεται σε  ιδιαίτερο λογ/σμό του Τ.Π. και  Δανείων. 
 Ο Δημοτικός Ταμίας δεν έχει δικαίωμα να κρατά στο Ταμείο περισσότερο από 
ένα δωδεκατημόριο, των εξόδων που είναι γραμμένα στο  προϋπολογισμό του Δήμου 
τα υπόλοιπα χρήματα καταθέτει εντόκως και σε λογ/σμό ΟΨΕΩΣ σε πιστωτικό ίδρυμα 
ή σε τράπεζα που καθορίζεται με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 
 Με την υπ’ αριθ.171/96 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου καθορίσθηκαν  
τα υποκαταστήματα Βέροιας της Α.Τ.Ε. (Αγροτική Τράπεζα της Ελλάδος) και Ε.Τ.Ε. 
(Εθνική Τράπεζα  Ελλάδος) για την έντοκη  κατάθεση των εσόδων του Δήμου. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Συμβούλιο να καθορίσει το 
πιστωτικό ίδρυμα ή Τράπεζα στην οποία θα κατατεθούν τα έσοδα του Δήμου. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Σκουμπόπουλος  δ/ντής Δήμου :Την προηγούμενη  Παρασκευή  εισπράξαμε τα 
360 εκ. που είναι η πρώτη χρηματοδότηση για το συνεδριακό κέντρο του Δήμου. 
Δημιουργήθηκε πρόβλημα για το  που θα καταθέσουμε τα χρήματα αυτά. Κάναμε 
ερώτημα, ύστερα από εντολή του Δημάρχου, σ’ όλες τις Τράπεζες που έχουν 
υποκαταστήματα στην Βέροια να μας απαντήσουν για το τί επιτόκιο δίνουν. Το 
ερώτημα δεν ήταν μόνο για τα 360 εκ. αλλά και για τα λοιπά έσοδα του Δήμου. Πέρσι 
πήρε απόφαση το ΔΣ να τα καταθέσουμε στην Εθνική και στην Αγροτική Τράπεζα  
όπου τα έχουμε εδώ και πολλά χρόνια. Υστερα από τις απαντήσεις των Τραπεζών 
διαπιστώσαμε ότι πρέπει να μείνει ανοικτό το θέμα της προθεσμιακής κατάθεσης των  
360 εκ. για αύριο διότι αύριο θα συζητήσει ο Δήμαρχος με τις τράπεζες, εφόσον τον 
εξουσιοδοτήσει το ΔΣ, για το ποιό επιτόκιο δίνει. Αυτό διότι είναι πολύ ρευστά τα 
πράγματα όπως μας εξήγησαν οι δ/ντές των τραπεζών. 
 Για τα λοιπά έσοδα του Δήμου που είναι περίπου 50 εκ. έχουμε τις εξής 
προσφορές. Η Εμπορική έδωσε 10,7 σε λογ/σμό όψεως. Η Κρήτης έσπασε το ποσό 
από 0-10 εκ. 8,5 % κλπ. και δίνει για τα 50 εκ. 9,75%. Η Αγροτική έδωσε 10,50%. Η 
Εθνική 10%. Η πίστεως 10%. Το επιτόκιο όμως που δίνει η Εθνική ανεβαίνει στο 10% 
αν και σήμερα είναι 9,25% το επίσημο επιτόκιο που δίνει η τράπεζα της Ελλάδος. Εχει 
μία παράγραφο στην προσφορά της και λέει ότι θα δίνει 0,75% πάνω το από κάθε φορά 
καθοριζόμενο επιτόκιο από την τράπεζα της Ελλάδος. Η Αγροτική μας δίνει σταθερά 
10,50% όλα τα χρόνια που έχουμε τα χρήματα σ’ αυτήν, αυτό γράφει και στην 
προσφορά της. Υστερα απ’ αυτό και για λόγους εξυπηρέτησης και γιατί η Εθνική είναι 
κοντά  στο Δήμο (λόγοι ασφάλειας κ.α.) εισηγούμαστε να παραμείνουν τα χρήματα 
του Δήμου στην Εθνική και στην Αγροτική. Για δε τα 360 εκ. ν’ αφήσουμε ανοικτή την 
απόφαση του ΔΣ και αύριο να εξουσιοδοτηθεί ο Δήμαρχος  άτυπα να στείλει 
καινούργιο FAX στις τράπεζες και να διαπραγματευτεί τα χρήματα σε λογ/σμό 
προθεσμίας για 1 μήνα. Αυτό θα γίνεται κάθε φορά που θα τελειώνει ο προθεσμιακός 
λογ/σμός και ανάλογα με τις αναλήψεις που θα γίνονται θα κάνει νέα διαπραγμάτευση 
ο κ. Δήμαρχος. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 



 Σιδηρόπουλος :Ο ταμίας του Δήμου παίρνει αριθμό προτεραιότητας όταν 
πηγαίνει στην Εθνική;  που αργεί 2 και 3 ώρες ή κατ’ εξαίρεση πηγαίνει από την πίσω 
πόρτα; 
 Πρόεδρος :Προφανώς δεν παίρνει αριθμό. 
 Χιονίδης : Θα ήθελα να έρχεται στο ΔΣ ο Δήμαρχος και να μας  ενημερώνει για 
τις προσφορές όσον αφορά τα 360 εκ. Φοβούμαι μήπως πουν για τον Δήμαρχο κάτι. 
Οπως μας ενημέρωσε ο δ/ντής τώρα  να μας ενημερώνει ο Δήμαρχος για αυτά τα 
έκτακτα ποσά ή για όποια θα έρθουν, για να προφυλάξουμε τον Δήμαρχο. 
 Ποτουρίδης :Αυτές τις μέρες μετά την επίθεση που δέχθηκε η δραχμή τα 
επιτόκια του ορισμένου χρόνου πετυχαίνουν μεγάλα  επιτόκια 25-30%. Θα είναι όμως 
για περιορισμένο χρόνο. Μπορεί ο Δήμαρχος να ελλίσεται και να κερδίσουμε κάποια 
χρήματα. Είναι για πολύ λίγο χρόνο. Θα υπάρξει στο τέλος ενημέρωση ότι τόσο 
απέδωσε ο λογ/σμός. 
 Πρόεδρος :Θα ενημερωθούμε από τον Δήμαρχο στην επόμενη συνεδρίαση του 
το  ζητάει το ΔΣ για το πως θα έχουν καταλήξει οι διαπραγματεύσεις. 
 Συμφωνεί το σώμα για τους τρέχοντες λογ/σμούς του Δήμου να κατατεθούν τα 
χρήματα στην Αγροτική και Εθνική και για το ποσό των 360 εκ. να γίνεται η 
διαπραγμάτευση με τον τρόπο που περιγράφηκε και να ενημερώνεται το σώμα για την 
διαφύλαξη του Δημάρχου. Συμφωνούμε; 
 Σύμβουλοι:Ναι. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 15-1-98  εισηγητικό σημείωμα. 
2.-Τις έγγραφες απαντήσεις υποκαταστημάτων των Τραπεζών στη Βέροια ύστερα από 
έγγραφα του Δήμου για το ύψος των επιτοκίων σε λογ/σμό όψεως του Δήμου από τα 
τακτικά έσοδα διάρκειας 1 έτους και την κατάθεση ποσού 360.000.000 δρχ. διάρκειας 
3μηνών. 
3.-Τις προτάσεις του προέδρου και του δημ. συμβούλου κ.Γ. Χιονίδη. 
4.-Τις διατάξεις του άρθρου 232 του ΔΚΚ (ΠΔ 410/95). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α)Καθορίζει τα υποκαταστήματα Βέροιας των Α.Τ.Ε. (Αγροτική Τράπεζα 
Ελλάδας) και Ε.Τ.Ε. (Εθνική Τράπεζα Ελλάδας) για την έντοκη κατάθεση των εσόδων 
του Δήμου για το έτος 1998. 
 Β)Εξουσιοδοτεί το Δήμαρχο να προβαίνει σε διαπραγμάτευση με τα 
υποκαταστήματα των Τραπεζών στη Βέροια, κάθε φορά που θεωρεί ότι επιτυγχάνεται 
μεγαλύτερο επιτόκιο σε λογ/σμό όψεως, για την έντοκη κατάθεση χρημάτων ποσού 
360.000.000 δρχ. που προέρχονται από την χρηματοδότηση της Ε.Ε για την ανέγερση 
του Συνεδριακού Κέντρου-Θεάτρου Δήμου Βέροιας καθώς και για κάθε άλλο ποσό 
που αφορά την χρηματοδότηση  του παραπάνω έργου, με την υποχρέωση να 
ενημερώνει το Δημοτικό Συμβούλιο σε τακτά χρονικά διαστήματα 



 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 20/ 1998 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης   

 Μ. Ποτουρίδης   
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Κόλβατζης   

 Α. Δελαβερίδης   
 Θ. Τέτος   
 Ε. Λελεκάκης   

Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Καραντουμάνης   
 Λ. Τάκης   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Ε. Παναγιωτίδης   
 Ο. Σιδηρόπουλος   
 E. Σοφιανίδης   
 Γ. Χιονίδης   
 Δ. Ζαμάνης   

 Μ. Αδαλόγλου   
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  4-2-1998 

      Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 
 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ  
 


